



الخبرات العمليّة

أجيد كتابة البحوث، أنعقاد ندوات علمية، والمؤتمرات العلمية ذات العلاقة بالتخصص، ومناقشة بحوث تخرج، وإشراف على بحوث التخرج، ولقانات في القنوات الفضائية المحلية والعربية والأجنبية...

المؤهلات العلميّة

بكلوريوس في القانون، ماجستير في القانون، دكتوراه القانون العام الجنائي.

حاصل على لقب علمي (مدرس، دكتور)

الدورات التدريبية

طرائق وصلاحيّة تدريس. . صلاحية تدريس. صلاحية اللغة العربية. كفاءة الحاسوب وشهادة التفكير الابداعي

وحاصل على اربعة شهادات شكر وتقدير ومشارك في المؤتمرات العلمية المشاركة في لجان مناقشة البحوث

البحوث المنشورة

و

تم تأليف كتاب ظاهرة المخدرات في العراق وطبعه في كلية الكوت الجامعة وحصلت على كتاب شكذ وتقدير من السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي

مشاركة في مؤتمر علمي كلية الكوت الجامعة وحصلت على كتاب شكر وتقدير مع شهادة

معلومات الاتصال

رقم الهاتف ٠٧٨٠٢١٩٧٩٠١

البريد الإلكتروني Hsynd1385@gmail.com

الجنس: ذكر

تاريخ التولد ١٩٦٤/٥/٥

الحالة الاجتماعية: متزوج

المسكن: بغداد - ناحية الوحدة

الجنسية: عراقي

اللغة الام: العربية

العنوان الوطني

العراق/ بغداد / حي الوحدة دار ١٥٠/١

المهارات

اللغات

أجيد الحاسوب

اجيد اللغة العربية

Local,



Publications, research, seminars, meetings, conferences, and scientific research. Hussein Abdullah Ali Turki Al

Name & Personal Brief

Contact Info

	Phone No. 07802197901
	Hsynd1385@gmail.com
	Sex: Male
	Birthday: 5/5/1964
	Social status: Married
	Residence: Wasit- aleazizia
	Nationality: Nationality is Iraqi
	Language: Arabic

Skills

y

Languages

Text here :: I can use the Language: Arabic

systems

Experience

I am good at writing research papers, holding scientific conferences, and conferences. Relevant matter and discussion. Especially since we specialize in knowing what is between them, especially what is known, what are the most famous religious duties, and what are the most famous religious duties?

Education

Bachelor of Law, Master of Law, Doctorate of Public Criminal Law.
 Holds an academic title (teacher, doctor)

Courses

Teaching methods and validity. . Validity of teaching. Validity of the Arabic language. Computer proficiency and creative thinking certificate
 He holds four certificates of thanks and appreciation and participates in scientific conferences and participates in research discussion committees

Published articles

The book The Drug Phenomenon in Iraq was written and printed at Kut University College, and it received a book of praise and appreciation from the Minister of Higher Education and Scientific Research. Participated in a scientific conference at Kut University College and obtained a letter of thanks and appreciation with a certificate